
 

 

Frågan om ett kulturhus i Sala debatterades länge flitigt. Flera motioner 

och medborgarförslag har lagts som berör någon form av kulturlokal 

samt kulturkvarteret Täljstenens framtid. 

Enligt kommunstyrelsens handling 2013-12-03 §278 beslutades: ”att 

återremittera ärendet om kulturhus till lokalförvaltarna för att, i 

samverkan med kultur- och fritidskontoret samt i nära dialog med 

representanter för Salas kulturliv, ta fram ett förslag till en lokal för 

kulturevenemang.” 

I svar på medborgarförslag om alternativ arbetsmetod för att utveckla 

kulturkvarteret Täljstenen (KF 2014-10-27, §129) sades det: ”att uppdra 

till kommunstyrelsen, kultur- och fritidsutskottet, att ta fram en 

utvecklingsplan för kulturkvarteret Täljstenen, med utgångspunkt från 

pågående utredning om ny kulturlokal” samt ”att en referensgrupp 

tillsätts med representanter för kulturorganisationer samt övriga 

intressenter för aktiv dialog” 

Därför vill jag ställa följande frågor till kommunstyrelsens ordförande 

Carola Gunnarsson: 

 

 Pågår ett aktivt arbete för att ta fram ett förslag till en lokal för 

kulturevenemang? 

 Om ja, i vilken utsträckning är representanter för Salas kulturliv 

involverade? 

 Har ett arbete med att ta fram en utvecklingsplan för 

kulturkvarteret Täljstenen på börjats? 

 Om ja, i vilken utsträckning är kulturorganisationer och övriga 

intressenter involverade? 

 Om nej, när är det tänkt att påbörjas och i vilken utsträckning 

kommer kulturorganisationer och övriga intressenter att 

involveras? 

 Kommer förslag till lokal för kulturevenemang och 

utvecklingsplan för kulturkvarteret Täljstenen att knytas samman? 
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